

Request for candidacy for membership of the Board of Directors of Saudi Company for Hardware (SACO) (for the upcoming term from 20-07-2026 to 19-07-2029)	طلب ترشح لعضوية مجلس الإدارة للشركة السعودية للعدد والأدوات (ساكو) للدورة القادمة من تاريخ 2026-07-20م إلى تاريخ 2029-07-19م
Attention: The Nomination and Remuneration Committee Saudi Company for Hardware (SACO) Greetings, With reference to Saudi Company for Hardware (SACO)'s announcement on the website of the Saudi Exchange (Tadawul) regarding the opening of nominations for membership in the Board of Directors, I, the undersigned, hereby nominate myself for the Company's Board of Directors for the term from 20/07/2026 to 19/07/2029. I hereby undertake, being in full legal capacity, that in the event I am elected to the Company's Board of Directors, I will fully perform all duties and responsibilities with honesty and integrity, carry out tasks with complete independence in the Company's best interests, comply with all applicable laws, regulations, rules, procedures, and policies, and dedicate sufficient time to attend Board and committee meetings as required. I confirm that the information in my nomination application is accurate and that I have not been previously convicted of any act violating honor or integrity, and that I meet the policies, criteria, and procedures for the Company's Board membership. The Company may review and verify the application with other parties. If any submitted information is found to be inaccurate, the nomination or Board and committee membership may be revoked, and the Company may claim appropriate compensation. Accordingly, I attach all required documents as per the Company's nomination announcement on (Tadawul).	السادة/ لجنة الترشيحات والمكافآت المحترمين، الشركة السعودية للعدد والأدوات (ساكو) السلام عليكم ورحمة الله وبركاته، إشارةً إلى إعلان الشركة السعودية للعدد والأدوات (ساكو)، المنشور على موقع شركة السوق المالية (تداول)، والمتعلق بفتح باب الترشح لعضوية مجلس الإدارة، أقدم أنا الموقع أدناه، برغبتي في الترشيح لعضوية مجلس إدارة الشركة، للدورة التي تبدأ بتاريخ 2026/07/20م وتنتهي بتاريخ 2029/07/19م. أتعهد وأنا بكامل أهليتي المعتبرة شرعاً أنه في حال تم الانتخاب لعضوية مجلس إدارة الشركة، بالقيام بكامل الواجبات والمسؤوليات بإخلاص وأمانة وتأدية المهام باستقلالية تامة وبما يحقق مصالح الشركة، والالتزام بكافة الأنظمة واللوائح والضوابط والإجراءات والسياسات المعمول بها، وتخصيص الوقت الكافي لحضور اجتماعات مجلس الإدارة واللجان المنبثقة من المجلس في حال تم التعيين فيها. كما أقرّ بصحة المعلومات والتوقعات الواردة في طلب الترشح ومرفقاته، وبأنه لم يسبق الإدانة بعمل مخل بالشرف أو الأمانة، وأنه تم استيفاء معايير العضوية الواردة في سياسات ومعايير العضوية لمجلس الإدارة، وللشركة مراجعة طلب الترشح والتدقيق والتحقق من المعلومات من قبل أطراف أخرى، وفي حال ثبت خلاف ذلك فيتم إسقاط الترشح أو العضوية في المجلس واللجان المنبثقة عنه التي أشغل عضويتها، وفي حال ثبت عدم صحة المعلومات المقدمة، يجوز للشركة المطالبة بالتعويض المناسب. وعليه، أرفق لكم طيه كافة الوثائق والبيانات المطلوبة والتي تم الإشارة إليها في إعلان الشركة الخاص بالترشيح على موقع السوق المالية السعودية (تداول).
Full Name:	الاسم الرباعي:
ID Number/ Residence ID:	رقم الهوية/ الإقامة:
Email Address:	البريد الإلكتروني:
Date:	التاريخ:
Signature:	التوقيع:

Official seal (for legal entity shareholders)

الختم الرسمي (إذا كان مالك الأسهم ذو صفة معنوية)